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Índex 

1. Lloc ,data i hora 
2. Assistents 
3. Ordre del dia : 

1.Aprovació de l’acta d’Assemblea General 2019. 
2.Aprovació nous càrrecs de la Junta Directiva. 
3.Aprovació, si escau, de la gestió de la Junta directiva i la liquidació dels resultats 
econòmics del 2019 i 2020. Convocatòria d’eleccions. 
4.Pressupost 2021. 
6.Precs i preguntes. 

 
1 Lloc, data i hora. 
 
A la sala del pavelló, el 25 de Març, a les 19:30h en segona convocatòria. 
 
2 Assistents. 
 

Equip Nom Cognoms situació Vots 
 

JM FRANCESC MATA FAMÍLIA 1 
IFNEGRE JÚLIA BLANCH FAMILIA 1 
CMVERMELL PAU STOCKLI FAMILIA 1 
JM XAVI GARCIA FAMILIA 1 

 
SOCIS 

NOM COGNOM VOTS 

JUAN MANUEL SAN MIGUEL 1 

JOSEP FRANCESC MARTÍNEZ 1 

 
3 Ordre del dia. 
Portar l’Assemblea en Josep Martínez com a President. 
 
3.1 Aprovació de l’Acta Assemblea 2019. Es recorda que en una anterior assemblea es va acordar 
canviar el sistema d’aprovació de l’acta (penjar-la a la web del Club i si en 15 dies no hi havia cap 
esmena es donava per aprovada).Però, es vota i queda aprovat per unanimitat. 
 
3.2 Aprovació nous càrrecs. El Toni Garcia ha deixat de ser Vicepresident durant el passat any i va 
passar a ser vocal. Deixa la Junta Directiva Toni Maruri, que presentarà per escrit la seva renúncia. 
S’ incorporar a la Junta la Sònia com a responsable de l’àrea logística. 
Es fa votació pel nou càrrec i s’aprova per unanimitat. 
 
 
3.3 Aprovació, si escau, de la gestió de la Junta directiva i la liquidació dels resultats econòmics del 
2019 i 2020.S’han de convocar eleccions i la data que es va escollir per part de la Junta Directiva 



 

CLUB HANDBOL RIBES 
ACTA ASSEMBLEA GENERAL ORDINARIA 25-03-2021 

   

 
 

va ser l’ 11 de Juny del 2021. Tenim tema Covid però ens han dit que es pot fer. S ’escull aquesta 
data, 11 de Juny, perquè es creu que es una data on es té temps per preparar la candidatura 
Anteriorment la votació per escollir una Junta Directiva es feia com el format de l’Assemblea 
General, en una reunió on es votava en un dia i en una hora concreta, però es decideix per tema 
COVID fer les votacions en la pista annexa i amb un espai de temps de les 19 a 21 hores.  
La Junta electoral: Segons els estatuts, art.16, la convocatòria d’eleccions correspon a la  Junta 
Directiva i es durà a terme per acord de la Junta, tenint present que s’ ha d’incloure el dia que es 
realitzarà la designació per sorteig dels membres de la Junta electoral. Tot tenint present que s’ha 
d’incloure el següent : Determinar el dia que es realitzarà l’acta del sorteig per constituir la Junta 
electoral, com en les anteriors votacions la Junta electoral es va escollir per voluntarietat, s’ofereixen 
com voluntaris per la Junta electoral Ramon Stockli i la Nora LLanos, faltarà un altre membre 
voluntari per la Junta electoral. No pot haver cap membre de la Junta Directiva dintre de la Junta 
electoral, a excepció de la secretària del la Junta Directiva que no forma part de la Junta electoral 
però a d’estar present en l’ acta de la formació de la Junta electoral i assistir per qualsevol dubte.   
La junta electoral es composa de  president, secretari i vocal. El president i secretari juntament amb 
el secretari de la Junta Directiva hauran de signar l’acta de formació de la Junta electoral. La Junta 
electoral té potestat juri esportiva en el àmbit electoral, ha  de resoldre les qüestions que puguin 
sorgir en el procés electoral, dins dels dos dies hàbils a la presentació de una reclamació per part 
dels socis. Les resolucions es poden recórrer en els tres dies hàbils següents a la notificació de 
resposta de la reclamació recurs, sinó es contesta és que està desestimada tàcitament, poden 
recórrer a la Federació esportiva catalana o el tribunal català de l’esport. La Junta directiva ha de 
fer difusió de la convocatòria d’eleccions, mitjançant  un anunci a un diari de la localitat o per via 
directa al soci, com aquest cas que serà via Mail, i WhatsApp , també es penjarà el taulell  d’anuncis 
i web. S’ha de comunicar a la Federació Catalana la convocatòria d’eleccions. Si només es presenta 
una candidatura la Junta electoral procedirà directament a la proclamació dels seus components 
com escollits per Junta Directiva. Si hi ha alguna candidatura s’ha de crear una comissió gestora. 
L’acte de proclamació de la candidatura guanyadora o de la única que es presenti la de comunicar 
la Junta electoral mitjançant una certificació.  Les eleccions es convoquen per l’Onze de Juny del 
2021, horari per fer les votacions de 19h a 21h, i el lloc serà la pista annexa. Es sol·licitarà a 
l’Ajuntament l’espai de la pista Annexa. Es crea un correu electrònic de Junta electoral, on es farà 
arribar les diferents candidatures que es vulguin presentar. La secretaria de la Junta Directiva ha 
de  passar el llistat de socis actualitzat a la Junta electoral per el dia de les votacions. El correu que 
s’enviarà als socis, es basarà en el que es va enviar en les últimes eleccions, on s’informarà de la 
Convocatòria d’eleccions. 
 
 
3.4 Liquidació dels Resultats econòmics del 2019 i 2020.(annexe1).  
-Resultats econòmics 2019: En el annexa s’especifica els actius que eren 9.146 i el passiu era de 
11.000 , que majoritàriament eren les factures del 2018 que encara no s’havien cobrat per part de 
la Federació. En el annexa es pot veure els diferents ingressos que van ser els ingressos de quotes, 
ingressos del campus (que van està molt actiu en quant participació), també van haver ingressos 
per part dels patrocinadors. Les despeses per sou van ser uns 90.000€ durant el 2019.La càrrega 
salarial va ser important. Encara que hi ha aproximadament els mateixos assalariats que al 2020, 
com no va haver l’aturada que va haver el 2020 pel COVID, la càrrega salarial és més gran que al 
2020. El balanç del 2019 va ser positiu   
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-Resultats econòmics 2020 : El Balanç va se positiu. Es va iniciar la temporada amb 371 jugadors 
inscrits i han hagut 48 baixes de jugadors. Es un 14’5% el tresorer explica que és bastant alt amb 
referència amb altres anys. Un dels socis comenta, que com a estat un situació especial degut al 
COVID podria ser que algunes baixes siguin recuperables al següent any. El President explica que 
moltes han estat dels nens més petits, (de 48 baixes a 26/03/2021 18 nens/es menors d’alevins   
(aquests últims [ 6 ] inclosos ) corresponen al 37,5 % de les baixes totals ) , que els grans estan 
més fidelitzats. La promoció no es va poder fer com es volia i això ha fet que els més petits no 
s’havien ni inscrits. El President comenta que a l’Assemblea de la Federació Catalana també es va 
dir que hi havia moltes baixes de fitxes, més d’ un 20%. El resultat patrimonial  del 2020, com hi 
havia un balanç positiu, els actius nets han pujat fins 14.000 però s’ha de tenir en compte que 
encara s’ha de fer pagaments, i s’ha de tenir en compte que les despeses de la Federació han estat 
menys per la situació del COVID, on no hi havia partits El President comenta que no hi ha hagut 
ajudes de la Generalitat als Clubs per ser un esport Federat. A l’Assemblea de la Federació es va 
comenta que les ajudes que ells rebin les donaran al Club, i que pot ser uns 10 € aproximadament 
per fitxa de jugador. Aquesta serà l’única ajuda que es rebrà per la pandèmia. El que si que estem 
pendent de la solució d’una subvenció que es va demanar a la Generalitat amb motiu del 10è 
aniversari., estem a la fase de justificació de despeses. Aquesta subvenció està dintre del 
pressupost. Per part de l’Ajuntament no sabem  si tindrem la subvenció que rebem cada any, perquè 
van amb retard, la documentació ja està entregada i s’està modificant documentació entregada per 
la subvenció que vam rebre l’any passat, el motiu és que cada any canvien el tècnic d’esport que 
porta aquest tema. El tresorer comentar que si no fos per la subvenció rebuda de l’ Ajuntament, els 
resultat del 2019 i 2020 seria negatiu. Al 2020 hi ha un balanç positiu de 6.700€. En aquest any la 
càrrega salarial és menor perquè van haver mesos que els entrenadors fixes discontinus van estar 
de baixar d’activitat i cobraven si els hi pertanyia atur. També es comentar que no es va passar la 
última quota als socis i es va poder fer perquè no hi havia tantes despeses de salaris. Però que al 
2021 quan no hi havia activitat, als entrenadors/es se’ls ha continuat remunerant i no aquest fet 
tindrà conseqüències en aquest any, ja que les quotes pagades pels socis no cobreix les despeses 
que té el Club (despeses com entrenadors, Federació i arbitratges), es pot cobrir amb altres 
aportacions com subvencions, patrocinadors, però s’ha de tenir en compte que si només haguessin 
les aportacions de les quotes, tots els anys hi hauria dèficit. Un soci comenta que per cobrir les 
despeses es tindria que pujar les quotes, sinó hi hagués subvencions, però el tresorer comentar 
que això, amb la situació actual ,possiblement provocaria menys inscripcions. 
 
3.5 Pressupost 2021: Està pressupostat de manera arrodonida(130.000€ com a ingressos (estan 
inclosos els patrocinadors i les subvencions de l’Ajuntament i la Diputació). Les despeses de 
càrrega salarial continua sent alta. I el resultat del pressupost és -2000€ (si no es rep la subvenció 
de la Diputació encara seria un resultat més negatiu). El soci comenta si el pressupost està basat 
en els resultats del 2019, i el tresorer comenta que es fa en base a 350 jugadors/es. El president 
comenta que s’ha de tenir en compte que el pressupost es fa tenint en compte l’any natural (De 
gener a desembre), que no és per temporada amb la qual cosa s’ha de pensar en dues temporades, 
i és complex. El pressupost es revisa cada cert temps per fer reajustaments, tenint en compte que 
hi ha moltes despeses que són fixes. Es parlar dels 500 euros de despeses de La Caixa, on un soci 
troba que és poc com a despesa, però el tresorer especifica que aquestes despeses són dels rebuts 
retornats pels socis/es, però que es necessària aquest model de pagament per la bona gestió. El 
tresorer  comenta que la despesa de Federació varia segons les inscripcions de fitxes, i és una 
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despesa alta, però que aquest any està pressupostat menys perquè no hi hagut arbitratge i es una 
despesa amb la quantitat més reduïda que en anys anteriors i que la Federació va fer un descompte 
de 1/3 de la inscripcions dels equips, però el president especifica que això és un descompte mínim. 
El tresorer matisa que s’ha de pensar que això és un pressupost. 
Com a finalització del tema econòmic es parlar dels gràfics que es troben en l’annexa, de l’evolució 
patrimonial, però s’especifica que no és exacte perquè falta els impostos de societat. El Josep 
comenta que el fet de tenir un patrimoni de 6.728€ (15.220,61€ d’impostos del 2020, no 
contemplats)és important per qualsevol imprevist, i el tresorer especifica que les despeses que hi 
ha degut a la situació del COVID, entre d’altres han fet que aquest patrimoni es redueixi. Una sòcia 
comenta si dintre dels estatuts del Club hi ha l’opció de fer algun cobrament extraordinari als socis, 
en la situació que es necessités, i el tresorer respon que aquest fet ha de passar per una assemblea 
extraordinària. Aquest any,2021, el resultat podria ser negatiu però tenim aquest patrimoni i no 
estarem en números vermells. 
 
Plecs i preguntes. 
Es tracta tema Campus d’aquest any i s’explica que s’ha preguntat al Servei d’esport de 
l’Ajuntament varies vegades i encara no ens deixen oferir-lo.  
Durant l’exposició de les dades econòmiques ja s’han anant realitzant els dubtes. 
 
El Josep explica que l’Assemblea Genera Ordinària l’any passat no es va poder celebrar per la 
situació extraordinària, i s’ha fet aquesta tractant els punts obligatoris de l’Assemblea del 2020 i de 
la 2021, però no es té clar si es tindria que fer un altre . És per aquest motiu que el títol de 
l’Assemblea serà la data del dia que s’ha fet. Com el pressupost del 2020 no es va poder presentar 
en assemblea, es prorrogar el pressupost 2019, per impossibilitat de fer assemblea. Si abans 
d’acabar l’any es pot fer reunions de més 50 persones, es proposarà fer una assemblea. 
 
Finalitza l’Assemblea General del 25 de Març del 2021. 
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